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Jaarverslag	2024																																																		 	

	
Beheer	
	

Na het natte jaar 2023 was 2024 wederom een historisch nat jaar, waarin de meeste 
regen is gevallen sinds de metingen. Dat leidde het hele jaar van natte tot zeer natte 
omstandigheden in de Dommelbimd. De poel en slootjes zijn niet droog gevallen. 
Maar ook het hooiland heeft tot in maart onder water gestaan.  
 
Het beheer van het hooiland heeft daardoor in aangepaste vorm plaatsgevonden. De 
voorjaarsmaaibeurt is in mei op de gebruikelijke wijze met de vingerbalkmaaier 
uitgevoerd. Voor de najaarsbeurt hebben we moeten improviseren omdat de 
loonwerker door alle natte omstandigheden zo veel werk had, dat hij niet naar de 
Dommelbimd kon komen, maar prioriteit gaf aan de ‘grotere’ opdrachtgevers. Een 
alternatief met wetlandtrack was niet te vinden. Daarom hebben we de najaarsbeurt 
ook met de vingerbalkmaaier uit laten voeren. Omdat het oprapen van het maaisel 
daarbij handwerk is voor de vrijwilligers, was het niet mogelijk de gehele oppervlakte 
te laten maaien. Gedurende 3 dagdelen in september/oktober is er gemaaid, steeds 
gevolgd door 2-3 ochtenden opruimen en afvoeren met kleine zeilen. In december 
heeft een loonwerker nog 1 perceeltje van het hooiland met de wetlandtrack 
gemaaid, incl. de gronden langs de Eindhovenseweg. Daarmee is in totaal ca 60% 
van het hooiland in de Dommelbimd gemaaid. 
 
Als extra beheermaatregel is dit jaar de afwateringssloot van de hooilanden gemaaid. 
Deze sloot was zo’n 10 jaar geleden voor het laatst gemaaid en groeide dicht met 
riet. Door de maaibeurt is de afvoer uit het gebied weer gewaarborgd. Te veel afvoer 
wordt voorkomen door het stuwtje hoger in te stellen. 

	
Flora	en	fauna	
	

Geen grote bijzonderheden dit jaar op het gebied van flora en fauna.  
 
Positief nieuws is dat we voor het eerst een succesvol broedsel hebben gehad van 
kerkuilen in de nestkast in de werkschuur, met twee uitgevlogen jongen. Jammer is 
dat we in 2024 geen hazen in de Dommelbimd hebben gezien, voor het eerst sinds 
onze oprichting. Heeft dit te maken met de zeer natte omstandigheden vanaf najaar 
2023? Aan de overkant van de Dommel zien we ze nog wel, hopelijk wagen ze 
komende jaar weer de oversteek.  
 
Door de Vogelwerkgroep van de Natuurwerkgroep Boxtel is de jaarlijkse 
wintervogeltelling gedaan in de Dommelbimd: dat leverde 36 soorten waarvan drie 
nieuwe soorten, waaronder de Cetti’s zanger, een heel bijzondere soort voor Boxtel. 
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Als gevolg van de extreme nattigheid zijn onze hooilanden afgelopen twee jaar 
enigszins verruigd (zie onder Beheer), waardoor er o.a. minder orchideeën en 
ratelaars tot bloei kwamen, en o.a. zeggen en riet oprukten. 

 
Jorishof	opgeleverd	
	

Laarzenpad	doorgetrokken		
	

Met de inrichting van de openbare ruimte van het woonwijkje Jorishof, is ook de 
ontbrekende schakel van het Laarzenpad gerealiseerd. Op de grens van de 
Dommelbimd is een bruggetje gebouwd, waarna het Laarzenpad is doorgetrokken 
door de verbindingszone naar het woonwijkje. De uitvoering en vormgeving van het 
nieuwe stukje Laarzenpad is net als in de Dommelbimd: een onverhard pad, aan 
weerszijden voorzien van Engels hekwerk. Een tourniquet voorkomt dat fietsers het 
pad gebruiken. 
We hebben deze gelegenheid aangegrepen om nieuwe welkomstbordjes te plaatsen 
aan beide ingangen van het Laarzenpad. 
 
 
Kennismaking	nieuwe	buurtbewoners	
	

In september hebben we de bewoners van de Jorishof uitgenodigd voor een bezoek 
aan de Dommelbimd. Behalve een kennismaking met het burgerinitiatief, kon men 
door middel van een rondleiding de rest van de Dommelbimd ervaren.  
De komst van deze nieuwe woningen heeft ook geleid tot een toename van het 
aantal vrijwilligers: circa acht nieuwe bewoners hebben zich aangemeld als 
vrijwilliger.  
 
 
 
 
Boxtel, 23 juni 2025 


